
Styrelsemöte 18 januari 2016

En kort rapport från styrelsemötet den 18 januari 2016.

Arbetet med renoveringen av garage 1 har påbörjats och
rivningen av den gamla överbyggnaden är klar. Alla som
har sin bil i garaget har fått tillfälliga p-platser om
det verkar som att denna omflyttning har fungerat bra.
Vi  kommer  att  sätta  upp  skyltar  på  våra  lekplatser
enligt de regler som finns.
Renovering av den stora lekplatsen kommer att ske under
våren såvida budgeten tillåter.
Renovering  av  föreningslokalen  kommer  att  ske  efter
garagerenoveringen  är  klar  (lokalen  används  nu  som
lunchlokal  åt  byggarbetarna  och  går  därför  inte  att
boka).  Tanken  är  att  lokalen  ska  få  en  ordentlig
uppfräschning invändigt. Styrelsen diskuterade också att
eventuellt  införa  en  depositions/uthyrningsavgift  för
lokalen för att kunna fortsätta hålla den i bra skick
men styrelsen fattade inget beslut om detta.
En del fortsatta klagomål på Sappa TV har kommit in
under  helgerna.  Styrelsen  tar  en  förnyad  dialog  med
Sappas ledning för att se om hur vi kan gå vidare. Det
är  fortfarande  viktigt  att  alla  som  har  problem
verkligen  anmäler  detta  till  Sappa  som  vanligt.
Styrelsen  beslutade  att  förbjuda  dieselvärmare  i
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garagen. Gäller både nedre och övre garage.
Styrelsen diskuterade att eventuellt höja avgifterna för
uthyrning  av  p-platser  både  inom-  och  utomhus,  men
beslut i frågan bordlades.
Kassören redovisade att det ekonomiska läget ser bra ut.
Vicevärden  rapporterade  att  snöröjningen  kommit  igång
och att den nya entreprenören gör ett bra jobb.

Nästa styrelsemöte äger rum den 15 februari.


